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Livslang glede i 
gym og turn 

 

Protokoll  
fra kretsstyremøte nr. 10/2021/2023 
 
Tid: Tirsdag 28.05.2024 kl.18.00 – 20.20 
Sted: Blåsalen, Mandals Turnforening sine lokaler 
 
Deltakere  
Bernt Rølland, leder 
Vibeke Reinertsen, nestleder 
Christina Sandvand Omfjord, styremedlem 
Celinda Gottschack, styremedlem 
Vibeke Gottschack, varamedlem 
Anne-Kristin Sollid  
 
Forfall 
Atle Woxholt, styremedlem  
_______________________________________________________________________ 
 
K-sak   57/2023/2025  Godkjenning av protokoll styremøte 9/2023/2025 
K-sak   58/2023/2025  Oppfølging av saker 

*Årsrapporter 
*Oppdatering av troppsgymnastikkutvalget 
*Forbundstinget – NGTF, orientering fra Bernt 
*Idrettstinget – AIK, orientering fra Bernt 
*Kontrollutvalgets rapport 
*Rapportering bingo 
*Breddehelg i september – invitasjonen er kommet 

K-sak   59/2023/2025  Tildeling av stipend 2024, se dokumenter i egen mappe på Teams 
K-sak   60/2023/2025   Datoer for høstens styremøter 
K-sak   61/2023/2025  Hederstegnutvalg i kretsen?   
K-sak   62/2023/2025  Eventuelt 
 
 
K-sak   57/2023/2025  Godkjenning av protokoll styremøte 9/2023/2025 
Protokollen ble godkjent uten merknader.  
 
K-sak   58/2023/2025  Oppfølging av saker 
*Årsrapporter: Rapportene er nå ferdigstilte. 
*Oppdatering av troppsgymnastikkutvalget: Ingen har meldt seg til utvalget etter ny 
rekrutteringsrunde med henvendelse til alle klubber i kretsen. Vibeke Gottschalck følger opp forslag til 
aktuelle kandidater.  
*Forbundstinget – NGTF: 
Bernt orienterte fra tinget, der han og Vibeke Reinertsen deltok fra kretsen. Vibeke Gottschalck deltok 
som representant fra egen klubb. Fremlagt rapport om fremtidig organiseringen i NGTF, innkomne 
saker og kursøkonomiflyten var tema som hadde hatt fokus under tinghelgen.   
*Idrettstinget – AIK: 
Bernt deltok på tinget som ble gjennomført på Evje. Det var typiske tingsaker som ble behandlet. I 
tillegg var det to interessante foredrag om sosiale medier og norsk tipping.  
*Kontrollutvalgets rapport: Det har vært dialog med utvalget, men vi avventer enda deres rapport.  
*Rapportering bingo: Anne-Kristin har rapportert til Altinn. Bernt følger opp annen signering.  
*Breddehelg i september: Invitasjonen til samlingen er åpnet. Ingen fra styret meldte interesse for å 
delta. Breddeutvalget er de naturlige representantene fra Agder.  
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K-sak   59/2023/2025  Tildeling av stipend 2024 
Det var lyst ut stipend med søknadsfrist 1. mai. Det kom inn 7 søknader. Rammen for stipendene var 
på kr. 20 000. Styret vedtok å fordele de likt på trenerdelen og utøverdelen, dvs. kr. 10 000 på hver. 
To av søknadene falt ikke inn under kriteriene. Celinda og Vibeke Gottschalck sa seg inhabile i 
tildelingen av trenerstipendene. Fordelingen publiseres i referatet for neste styremøte, da søkerne 
enda ikke er kjent med utfallet.  
 
K-sak   60/2023/2025   Datoer for høstens møter og kretsting 2025 
21. august: fysisk styremøte i Kristiansand kl. 18 
25. september: fysisk styremøte og møte med utvalgene, Idrettens Hus, kl. 17/18 
9. oktober: styremøte på Teams kl. 19 
13. november: Høstmøte i Kristiansand (18) med styremøte i forkant (17) 
27. november: styremøte på Teams kl. 19, med fokus på kretsting og budsjett 
15. mars 2025: kretsting – antall dager og sted avklares senere 
 
K-sak   61/2023/2025  Hederstegnutvalg i kretsen?  
Det har vært et ønske om å opprette et eget hederstegnutvalg i kretsen. Bernt forespør aktuelle 
kandidater. Målet er å få dette på plass til høsten, slik at utvalget er operativt før kretstinget.  
 
K-sak   62/2023/2025  Eventuelt 
*Vi bør lage en representasjonsplan ved oppstart av hvert semester. Det settes på agendaen på 
møtet 21. august 
*Anne-Kristin orienterte om samordnet rapportering. Både krets og forbund ser ut til å ende på en 
økning i aktivitetstallet på 6%.  
*Det kom innspill til at ungdom og ungdomssatsning må være et tema på tinget.  
*Høstmøte: Vi må være strengere med sakslisten og behandle saker som er spilt inn i forkant. Det 
hadde vært ideelt at alle klubbene deltok.  
 
Referent:  
Anne-Kristin Sollid,  
Organisasjonskonsulent 


